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Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 3 december.

Bestuur geeft meer dan 1 miljoen euro subsidies 
in ruil voor polyvalente zaal in Voorbroek
De OCMW-raad geeft  een investeringssubsidie van 1 miljoen euro aan de sociale huisvestings-
maatschappij SWaL. Die zal in eigen beheer acht sociale woningen voor senioren bouwen op een 
perceel dat de gemeente via erfpacht gratis ter beschikking stelt. N-VA Keerbergen is tevreden 
dat er nieuwe sociale woningen komen en kan zich vinden in de erfpacht, maar de investerings-
subsidie van 1 miljoen euro vinden we niet goed besteed. 

Het terrein van de gemeente ligt naast de dertig 
bestaande seniorenwoningen aan ‘t Voorbroek. 
De gemeente geeft het via erfpacht gratis aan de 
SWaL ter beschikking. De sociale huisvestings-
maatschappij zal er tegen 2022 in eigen beheer 
acht woningen op bouwen, die ze gedurende 99 
jaar zelf zal verhuren. Aangezien het gaat om 
een overstromingsgevoelig en hellend perceel, 
gelegen aan de rand van de Broekelei, moeten 
de nieuwe seniorenwoningen voor de stabiliteit 
op palen gebouwd worden. Om dat te financie-
ren, krijgt de SWaL een investeringsbudget van 
liefst 1 miljoen euro van de gemeente. In ruil 
voor de grond en de subsidie krijgt de gemeente 
een polyvalente zaal onder de nieuwe senioren-
woningen ter beschikking. 

Vage plannen
Op de vraag of de gemeente al nagedacht heeft 
over hoe ze die nieuwe polyvalente zaal zal 
gebruiken, kregen we een zeer vaag antwoord. 
De technische ruimte voor de acht nieuwe 
woningen zou erin ondergebracht worden, net 
als een ruimte voor was- en droogmachines. 
Afhankelijk van de resterende ruimte denkt 
men aan de uitbating van een sociaal restaurant. 
Of in dit budget dan ook een keuken is 
ingecalculeerd en of de uitbatingskosten van 
zo’n sociaal restaurant al geraamd werden, is 
allesbehalve duidelijk. “We gaan hiervoor 
met vrijwilligers werken”, luidde het bij het 
gemeentebestuur.

Andere prioriteiten
Als het gemeentebestuur een sociaal restaurant 
wil openen, waarom doet het dat dan niet in de 

polyvalente ruimte van GC Den Bussel? 
Alle infrastructuur is daar ter beschikking. De 
1 miljoen euro subsidies zouden veel beter 
gebruikt worden voor de vele noden in onze 
gemeente. Zo is er dringend nood aan een 
nieuw geschikt gebouw voor de buitenschoolse 
kinderopvang. De infrastructuur van de huidige 
kinderopvang in Zandjan is op dit ogenblik 
ontoereikend en het vervoer met bussen tussen 
de scholen en Zandjan is organisatorisch niet 
optimaal en zeer kostelijk. Dat men die 
1 miljoen euro hiervoor niet heeft ingezet, 
is een gemiste kans voor Keerbergen. 

Frank Van Nuffelen 
Gemeenteraadslid

Gelukkig nieuwjaar!

Het jaar loopt op zijn 
laatste benen en we zullen 
het niet snel vergeten. 
2020 zal de geschiedenis 
ingaan als het coronajaar. 
De impact van corona 
op ons allen is enorm. In 
het slechtste geval heeft 
onze gezondheid eronder 
geleden. 

Ook de werking van onze 
afdeling liep niet als andere 
jaren. Als politicus heb 
je zoveel sociaal contact 
met de collega’s binnen en 
buiten de afdeling en over 
de partijgrenzen heen. Dat 
was afl open jaar helemaal 
anders. Bestuursvergade-
ringen en gemeenteraden 
verliepen digitaal, jaarlijkse 
activiteiten werden opge-
schort, zoals de barbecue 
en ons ledenkerstfeest. 
Laat ons hopen dat het 
licht weer zal schijnen in 
2021. 

Ik wens u in naam van 
N-VA Keerbergen de beste 
wensen voor het nieuwe 
jaar en vooral een goede 
gezondheid! 

Johan Segers
Voorzitter N-VA Keerbergen

De gemeente investeert een miljoen in ruil voor 
een polyvalente zaal aan ’t Voorbroek, maar concrete 
plannen ontbreken.

Wij wensen u
gezonde en veilige

feestdagen
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Symboolpolitiek in Keerbergen: 27.000 euro voor gemeentelogo in 
volle coronacrisis
Een gemeente besturen in tijden van corona is een moeilijke taak, dat geven we als oppositiepartij ook toe. Het vergt moed, 
daadkracht en goede communicatie. Er moeten duidelijke prioriteiten gesteld worden. Groot was onze verbazing dan ook toen 
we vaststelden dat het gemeentebestuur in volle crisistijd een offerte uitschreef voor maar liefst 27.000 euro om de gemeente van 
een nieuw logo te voorzien.

Dit bedrag geldt enkel voor het ontwikkelen van een logo en 
een huisstijl. De kosten om de logo’s effectief te vervangen lopen 
dus nog hoger op. In volle coronatijd kan N-VA Keerbergen wel 
101 betere doelen bedenken voor dit geld, van steun aan onze 
verenigingen tot een extra duwtje in de rug voor mensen die het 
moeilijk hebben of investeringen in de schoolgaande jeugd en 
fietsveiligheid. Er is niets mis met het huidige logo, waarom zou 
het plots nú vervangen moeten worden?

Bewoners krijgen geen inspraak
Verder worden de burgers, die onze prachtige gemeente maken 
tot wat ze is, op geen enkele manier betrokken bij het ontwerpen 
van dit logo. Een gemiste kans om wat broodnodige burger- 
participatie in onze gemeente te brengen. Als Keerbergen dan 
toch een nieuw logo wil, waarom dan niet een dat breed gedragen 
wordt door onze inwoners? 

Gemeente gaat er niet op vooruit
In de privésector zien we ook vaak dat een bedrijf in moeilijkheden 

met een directie die niet weet van welk hout pijlen maken, voor 
een nieuwe naam en een nieuw logo gaat, in de hoop dat daar-
mee ook alle problemen verdwijnen. Helaas is het tegendeel vaak 
het geval. Met deze beslissing gooit het gemeentebestuur 27.000 
euro belastinggeld weg zonder dat de gemeente erop vooruitgaat.

N-VA Keerbergen wil deze verspilling tegengaan en hoopt dat 
– als er al een nieuw logo komt – u daar ook uw zegje over mag 
doen. Wij roepen het bestuur dan ook op om deze opdracht af 
te breken en om bij een nieuwe opdracht in de toekomst onze 
inwoners suggesties te laten insturen.

Mathias Hauben 
Bestuurslid

Wist u dat …
  Keerbergen tijdens het 
WK wielrennen in 2021 
tot een prominente 
‘Official Village’ wordt 

omgetoverd? Tussen 24 en 
26 september wordt op 
het gemeenteplein een 
groots feest georganiseerd 
met een WK-dorp en veel 
randanimatie in samen-
werking met onze lokale 
handelszaken.

  opnieuw een verkeers- 
studie besteld werd om de 
circulatie bij de heraanleg 

van onze dorpsstraat te 
herbekijken? Wordt het 
dan toch nog tweerich-
tingsverkeer of toch 
eenrichting? De N-VA 
betreurt dat de uiteinde-
lijke keuze enkel door de 
schepen van Openbare 
Werken gemaakt zal 
worden, zonder inspraak 
voor de betrokken 
handelaars of inwoners.

  bij de openbare verkoop 
van het gebouw Casteels 
(de voormalige Spar), de 
bibliotheek en de tussen-
gelegen bouwgrond geen 

enkele kandidaat-koper 
een bod heeft uitgebracht? 
Door de ingewikkelde 
opgelegde verkoopsvoor-
waarden is het eigenlijk 
maar voor één kandi-
daat-ontwikkelaar 
interessant gemaakt, die 
zo de mogelijkheid ziet 
om een veel lager bod te 
bieden onder het mini-
male instelbedrag.

  door het schrappen van 
de Molenfeesten en nu 
ook het beloofde einde-
jaarsevenement ter 
compensatie, onze sport- 
en cultuurverenigingen 

het zeer moeilijk hebben 
om financieel rond te 
komen? Op onze vraag om 
de voorziene budgetten dit 
jaar te verdelen onder de 
verenigingen in de vorm 
van een subsidie om hen te 
ondersteunen, ging het 
college uiteindelijk in.

  N-VA Keerbergen 
voorstelde dat GC Den 
Bussel en GC ‘t Blikveld in 
Bonheiden nauwer zouden 
samenwerken? Helaas 
overweegt het gemeente-
bestuur dat zelfs niet. 
Nochtans zijn er volgens 
ons enkel maar voordelen: 
interessante abonnements-
formule voor inwoners 
van beide gemeenten, een 
breder aanbod, grotere 
producties, beter betaalbare 
tickets, technische 
synergieën …
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N-VA vraagt aandacht voor ons funerair erfgoed
Mede onder impuls van de N-VA werd vorige legislatuur in het kader van de heraanleg van de begraafplaats besloten om de 
Calvarieberg en het kenmerkende poortgebouw te bewaren op hun gekende plaats. We laten dit dossier niet los en dringen er bij 
de meerderheid op aan om snel werk te maken van een grondige restauratie van dit waardevol stukje funerair erfgoed.

Wie soms een bezoek brengt aan onze 
gemeentelijke begraafplaats, zal de grote 
inkompoort en de Calvarieberg zeker 
herkennen. Deze constructies dateren nog 
van bij de opening van de begraafplaats 
aan de Dijlestraat, intussen al meer dan 
70 jaar geleden. “In de initiële plannen 
voor de heraanleg van de begraafplaats, 
opgemaakt door onze voormalige coalitie-
partner CD&V, zou de Calvarieberg op 
zijn gekende plaats verdwijnen”, vertelt 
gemeenteraadslid Maarten Gabriels.

Verplaatsen onmogelijk
“Een idee was om het kenmerkende kruis-
beeld te recupereren, en later een plaats te 
geven achteraan de begraafplaats. Gezien 
de slechte bouwtechnische toestand van het 
kruisbeeld zou dat echter quasi onmogelijk 
zijn, en zou bijgevolg dit belangrijk stukje 
erfgoed onvermijdelijk verloren gaan.”

Historische factor
Daarnaast werd ook geopperd of een 
multiculturele begraafplaats nog wel 
langer gedomineerd zou moeten worden 
door een katholiek kruisbeeld. “Los nog 

van de eventuele religieuze waarde van dit 
erfgoed, is er des te meer een grote histo-
rische factor die meespeelt in de vraag om 
behoud”, meent Maarten Gabriels. “Onder 
de Calvarieberg rusten immers ook drie 
oud-pastoors.” 

Subsidies voor restauratie
Onder impuls van de N-VA werden vorige 
legislatuur de initiële plannen bijgesteld, 
zodat deze belangrijke herkenningspunten 
van onze begraafplaats bewaard blijven 
voor de toekomst. De N-VA drong er vorig 
jaar bij de huidige meerderheid al op aan 
om voor de restauratie van de Calvarie-
berg en inkompoort een beroep te doen 
op erfgoedsubsidies van de provincie 
Vlaams-Brabant. De meerderheid diende 
daarop een subsidiedossier in en ontving 
al 5.000 euro voor de restauratie. Op de 
gemeenteraad van oktober vroeg ons 
raadslid Maarten Gabriels naar een stand 
van zaken, en drong er nogmaals op aan 
om werk te maken van een grondige res-
tauratie. Intergemeentelijke Erfgoeddienst 
WinAr bereidt momenteel een nieuw 
subsidiedossier voor om nog bijkomende 
middelen te verkrijgen. 

N-VA Keerbergen is verheugd dat het 
huidige bestuur de historische waarde van 
deze artefacten erkent en zal blijven waken 
over het behoud en de instandhouding 
van ons Keerbergs groot en klein erfgoed. 
Want zonder verleden is er geen toekomst.

Wapenstilstand 2020

COVID-19 heeft invloed op alles. Zo ook op de 
traditionele 11 novemberviering die dit jaar slechts 
in sterk beperkte uitgave doorging. N-VA Keerbergen 
houdt desondanks graag de traditie in ere en hield 
een ingetogen bloemenhulde aan het herdenkings-
monument van onze Keerbergse gesneuvelden. 
Wij vergeten nooit waarvoor zij gevochten hebben en 
zullen hen altijd blijven eren.

Raadsleden Frank Van Nuffelen, Dominick Vansevenant, Maarten 
Gabriels en Greet Van Camp.

Onder impuls van de N-VA blijven de Calvarie-
berg en het kenmerkende poortgebouw bewaard. 

Maarten Gabriels 
Gemeenteraadslid
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Belastingen

63% 37%

Export

83% 17%

Bevolking

58% 42%

“Bij de N-VA telt uw stem wél mee. 
De N-VA zal de komende jaren meer 
dan ooit waken over de belangen 
van álle Vlamingen.

Bart De Wever
Voorzitter 

Vlaanderen verdient
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meer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respect
Op 26 mei 2019 stemde u voor meer Vlaanderen, voor een kordaat en humaan migratiebeleid en voor een realistisch 

klimaatbeleid. En wat krijgt u? Compleet het tegenovergestelde. Uw stem is gewoon terzijde geschoven.

U verdient meer respect. Een federale regering zonder Vlaamse meerderheid en met een regeerprogramma dat 

lijnrecht ingaat tegen waarvoor u gekozen heeft, is onaanvaardbaar. De N-VA is dan ook vastberaden om u en de 

andere Vlamingen in het parlement te verdedigen tegen de nefaste plannen van deze door Franstaligen 

gedomineerde uitstelregering. 

Als de paars-groene regering de rit uitdoet, zal dit land sinds 2008 maar liefst twaalf jaar geregeerd zijn zonder 

volwaardige inspraak van de Vlamingen. Een ronduit beledigend signaal richting Vlaanderen, dat de Belgische staat 

economisch rechthoudt:

Voelt u zich ook bedrogen door paars-groen?
Word dan nu lid van de N-VA.


